

PROSEDUR OPERASI STANDARD (SOP) PENGOPERASIAN SISTEM PENGURUSAN KEWANGAN DAN PERAKAUNAN BERSEPADU KERAJAAN PERSEKUTUAN (iGFMS) BAGI PENUTUPAN AKHIR TAHUN 2024 (kemaskini 6 Disember 2024)

Susulan daripada surat Kementerian Kewangan rujukan surat MOF.100- 21/14/7JLD.4(6) bertarikh 5 Disember 2024, berikut merupakan Prosedur Operasi Standard (SOP) yang perlu dipatuhi dan diambil tindakan oleh Pusat Tanggungjawab (PTJ) :

- i. Semua Kementerian/Jabatan/Agensi hendaklah memberi keutamaan kepada proses mengunci masuk Arahan Pembayaran penting terlebih dahulu terutamanya yang melibatkan perolehan bekalan dan perkhidmatan serta perolehan kerja.
- ii. Tindakan terperinci oleh Pusat Tanggungjawab (PTJ) :

BIL.	PERKARA/ISU	PEMAKLUMAN/TINDAKAN	TARIKH TINDAKAN
A.	Pengurusan dokumen Pesanan bagi ePerolehan dan iGFMS	<p>Proses dokumen Pesanan sedia ada sehingga selesai Peraku II Arahan Pembayaran, status 80 (bekalan/ perkhidmatan/ kerja sempurna) termasuk Semak AO.</p> <p>Nota: <i>Masa tindakan bagi Peraku I, Peraku II dan kuiiri akan dimaklumkan oleh AO berdasarkan jadual penggiliran yang ditetapkan oleh Ibu Pejabat (tertakluk kepada arahan dari semasa ke semasa).</i></p>	5 hingga 8 Disember 2024
B.	Arahan Pembayaran	<p>Arahan Pembayaran (dengan Pesanan dan Invois Tanpa PK) diteruskan sehingga selesai Peraku II Arahan Pembayaran, status 80 (bekalan/ perkhidmatan/ kerja sempurna) termasuk Semak AO.</p> <p>Arahan Pembayaran TNT perlu diselesaikan (Peraku II)</p> <p>Nota: <i>Masa tindakan bagi Peraku I, Peraku II dan kuiiri akan dimaklumkan oleh AO berdasarkan jadual penggiliran yang ditetapkan oleh Ibu Pejabat (tertakluk kepada arahan dari semasa ke semasa).</i></p>	5 hingga 8 Disember 2024 13 Disember 2024

PROSEDUR OPERASI STANDARD (SOP) PENGOPERASIAN SISTEM PENGURUSAN KEWANGAN DAN PERAKAUNAN BERSEPADU KERAJAAN PERSEKUTUAN (iGFMAS) BAGI PENUTUPAN AKHIR TAHUN 2024 (kemaskini 6 Disember 2024)

C.	Emolumen	Portal iGFMAS tidak boleh diakses dalam tempoh aktiviti larian bayaran emolumen.	9 hingga 12 Disember 2024
D.	Terimaan	Penyediaan resit dan Penyata Pemungut dibenarkan secara manual sekiranya Ralat Lock ID sepanjang PAT 2024. PTJ hendaklah diingatkan untuk mengunci masuk maklumat resit manual di dalam sistem iGFMAS.	Sepanjang PAT 2024